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Jotun supports local hospitals with sanitizer 
 
The antiseptic was made in accordance with the World Health Organization 
recipe at Jotun Russia factory in Leningrad region. 
 
Operations team of Russian factory evaluated available raw materials for 
World Health Organization antiseptic recipe and eventually we had almost 
everything to produce more than 650 liters of sanitizer. Local team was in 
close cooperation with authorities to identify hospitals and coordinate 
donation.  
 
Solution was packed to 10-liter canisters and donated to Kirishi, Kingisepp 
and Gatchina interdistrict hospitals. Our logistics partner joined our 
philanthropic effort and offered free delivery to hospitals. 

 
 

 
 

Jotun помогает местным больницам санитайзером 
 
Антисептик изготовлен в соответствии с рецептурой Всемирной 
организации здравоохранения на заводе ООО «Йотун Пэйнтс» в 
Ленинградской области. 
 
Производственная команда российского завода оценила рецептуру 
антисептического средства, размещенную на вебсайте Всемирной 
организации здравоохранения и доступное сырье на складе. В итоге у 
нас были в наличии почти все компоненты для производства более 650 
литров дезинфицирующего средства. Команда Jotun в тесном 
сотрудничестве с органами власти определили больницы для 
пожертвования. 
 
Раствор был упакован в 10-литровые канистры и передан в Киришскую, 
Кингисеппскую и Гатчинскую межрайонные больницы. Наш партнер по 
логистике присоединился к благотворительной акции и предложил 
бесплатную доставку в больницы. 

 
 
 


